
Protokoll fört vid styrelsemöte Norra Dalarnas Fjällsäkerhetskommitté
den 24 november 2022

Plats och tid: Kommunalhuset Idre, kl. 18:00
Närvarande: Lena Nilsson, Josefin Norell, Per-Agne Ericsson, Mikael Westerdahl, Helena
Ohlsson. Särskilt inbjuden: Alexander Neimert, Fjällfoto.

1. Mötet öppnas

Ordförande Lena Nilsson hälsade alla välkomna.

1. Hemsida, sociala medier

Vi har tidigare beslutat att vi ska göra ett omtag vad det gäller vår hemsida och sociala medier. Frågan har bland
annat ställts till Fjällfoto, varvid Alexander nu var på plats för att visa ett förslag på hur det skulle kunna se ut.
Förslaget var bra! Vi förde även diskussioner kring sociala medier och förslag/funktioner på hemsidan som en
kalender. Vi diskuterade information och filmer och en realistisk målsättning är att få ut 12 inlägg/år samt 2
nyheter/år.
Läxa till oss i kommittén:

● Gå igenom texterna som finns på nuvarande hemsida, vad är aktuellt, vad kan bantas ner?
● Kommitténs bakgrund?
● Kommitténs syfte? Varför?

Beslut: Alexander skriver ut aktuella texter och lämnar till Lena som distribuerar ut. Avstämning av texter, tisdag 6
december kl.17 på Tull/Polisstationen.

1. Genomgång av förra mötesprotokollet

Föregående möte genomfördes i samband med årsmötet. Protokoll har ännu inte skickats ut på grund av att de ännu
inte är helt fullständiga.
På föregående möte behandlades: hemsidan, Vintersäker (som har genomförts), info från ordförandemöte 2021,
nödlådor, fjällräddningen och ansökningar.

1. Ekonomi

Aktuell kassabehållning: 67 241,83 kr. Vi har inte förbrukat mycket under 2022.

1. Vintersäker

Kommer att genomföras under 2023 i Strandskolans egna regi. Önskemål om att fjällräddare deltar. Kommittén
kommer att stötta med medel (se nedan under ansökningar)

1. Nödlådor

Länsstyrelsen tar på sig att handla in och ”packa påsar”. De ser även till att de kommer ut. Eventuellt att vi behöver
redigera infotexterna med ny mailadress. Information om nödlådorna på hemsidan?
Med anledning av att Tull -och Polisstation ska bli Polisstation (ombyggnation), så flyttar kommitténs material till
Länsstyrelsen.



1. Redovisningar/Ansökningar till Fjällsäkerhetsrådet

● Lena redovisar det vi har gjort.
● Ansökningar beslutades till 10 000 kr för Vintersäker, 5000 kr för nödlådor, 50 000 kr för filmproduktion.

1. Ansökning kommunen

Jossan ansvarar för ansökan om 10 000 kr hos kommunen för profilering/hemsida.

1. Övriga frågor
● Ansökningar: Micke kollar upp Jordägarna och Jossan följer upp med Kjell Tenn angående tidigare diskussioner

om ansökan hos Trängslet Regleringsfond.
● Fjällsäkerhetsrådet: Västerbottens länsstyrelse bjöd i år in till träff med Fjällsäkerhetsrådet. Helena var där och

kunde bland annat berätta om att Lantmäteriet visade sitt arbete med att gå igenom leder, om huruvida de ska
finnas kvar på Fjällkartan eller inte. SMHI höll föredrag om besöksmönster. I vår region ingår bland annat
Grövelsjön och eventuellt kommer det att utökas med ett projekt med Särna-Idre. Många flera föredrag hölls och
för den intresserade finns minnesanteckningar hos Helena.

● Ny app: SOND kommer att komma med en app som ska innehålla kartor, navigering och ledkort. Bra!
● Nödtelefon: På Fulufjället saknas mobiltäckning (och RAKEL täckning) delvis. I Bergådalsstugan saknas

nödtelefon, något som borde finnas. Lena gör en skrivelse.
● Begränsad framkomlighet: I samband med att snön kommer finns risk att personer som är ute på fjället och som

har parkerat på ”sommarparkeringar” inte kommer därifrån.
● Ordförandemöte 16 december: Mötet sker digitalt mellan kl.9-13, Lena kommer att koppla upp sig. Hör av dig

omgående till Lena om du vill delta.

1. Nästa möte

Lena kallar till årsmöte och gemensam middag efter helgerna.
Idre 2022-12-05

_______________________________ ______________________________
Ordförande Lena Nilsson Sekreterare Josefin Norell


